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Bestyrelsesmøde i Foreningen af 

Naturressourcestuderende, [21/11-2024] 

Mødets varighed: 17:15 - 20:00 

Tilstede: Anna, Mc, Amanda, Vigga, Rikke, Sophia, Hans, Agnes, Laura, Sejer 

Fraværende: Carmen, August 

Referent: Vigga 

Dagsorden 

● 17:15: Velkomst og formalia v. Anna 

● 17:20: Bordet rundt v alle  

○ Anna, svare mails og været til plenmøde 

○ Caroline, to fnis møder, 28. nov. julearrangement, julebanko 18. dec. håber 

på at tjene penge. Forhåbentligt partybus i marts. 

○ Amanda, er ved at få gang i at bruge SoMe 

○ Hans, arbejder videre på kontingentsagaen med DM. 

○ Vigga, kommet i gang med mails, jubilæum, sendt køkkenliste. 

○ Rikke, lagt datoer for tutorforløbet, lavet promovideo med Ned, som skal op 

på SoMe. 

○ Sophia, ansøgning fra planteavlsgruppe, opdateret samarbejdsaftale med 

IFSA. 

○ Agnes, blevet venner med Danske Bank, og påbegyndt at forstå dokumenter. 

○ Sejer, løbende vigtigt arbejde. 

● 17:30: Planteavlsgruppe ansøgning v Sophia  

○ Fagligt arrangement på Fyn på virksomhedsbesøg. Det er delt på vores fb, 21 

deltagere i alt hvor 19 er medlemmer. De søger 4841. Vi støtter med 250 kr. 

pr deltagende medlem. Udlæg på 4.750 kr. 

● 17:35: DM-bio arrangement v. Anna 

○ Først var det gratis for FN-medlemmer, men det er ikke sagen længere. 

Betingelserne er blevet ændret, da prisen nu er højere. Vi vil ikke hænge 

plakater op, men vil gerne lave reklame på SoMe. Vigga svarer på mailen, og 

måske det tages på frokostmøde i morgen. 

● 17:55: Forkerte opkrævninger fra DM 

○ Der opkræves for medlemmer, der allerede har betalt. 
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○ Hans tager det med på mødet i morgen 

● 18:00: Mad 

● 18:30: Nøgler 

○ Der er kommet to nøgler, og de fordeles. Hans og Rikke får 

dem 

● 18:35: Mad til næste møde 

○ Næste møde 9. december. 

○ Agnes, Anna og Amanda laver mad 

● 18:40: Univalg v. Laura 

○ Skemaet er lagt op for næste uges vagter.  

○ Postnord har ikke fået fingeren ud, så vi skal selv have indkøbt ting at kunne 

uddele. 

○ Penge der bruges på Univalg kan som oftest refunderes. 

○ Ideer: tombola, gavekort, sodavand, muleposer, toast, kaffe 

○ Hvis man er medlem af deres fb-gruppe så kan man få gratis aftensmad på 

studenterhuset hvis man har været frivillig. 

○ Laura køber ind i morgen 

○ De, der er på mandag, mødes før og får styr på forberedelser. 

● 19:30: Ophængning af plakater 

● Evt. 

○ Det går fint med DA, DFF melder Hans ind. 

○ Hvis man ser en ansøgning, kan man lige prikke til Sophia. 

● Til næste møde tages PLEN-mødet op. 

● Julepyntning i rådet. 

 


